

10200 No. 5 Road Richmond, BC V7A 4E5 Phone (604) 275-1893 office.rcmbc@gmail.com www.rcmbc.ca

教牧同工 Pastoral Team

章伯斯傳道/Pastor Michael Welbers (英語事工 English Ministry)

陳甦靈傳道/Pastor Phebe Chan (兼職同工 P/T Minister)

刘春妍傳道/Pastor Theresa Liu (國語見習傳道/Mandarin Ministerial Intern)

(實體聚會時間) (In person worship)	主日崇拜 <u>Sunday Worship</u>	
粵語 Cantonese 國語 Mandarin 英語 English 兒童 Children	上午 9:30am 上午 9:30am	上午 9:00am 上午 11:00am 上午 11:00am 上午 10:30am

教會祈禱會 Prayer Meeting- 週三晚上 7:30pm Wed 粵語團契 Cantonese Fellowships

常青團 Evergreen 隔週二上午 10:00am Alternate Tue

(年長兄姊 Seniors)

迦密團 Carmel 週五晚上 8:00pm Fri

(50/60 後/plus)

以勒團 Jireh 週五晚上 8:00pm Fri

(中年夫婦 Middle-age Couples)

以諾團 Enoch 週日下午 12:30pm Sun

(青年夫婦 Young Couples)

以馬內利團 Emmanuel 週二晚上 7:30pm Tue

(就業青年 Career)

英語及兒童團契 English & Children Fellowships

Nehemiah (English Adult Fellowship) TBA

Dunamis (College/Career 大學/就業青年) 週五晚上 8:00pm Fri Genesis/Levi (Grade 7-12 年級) 週五晚上 8:00pm Fri

AWANA (Age 3 歲-Grade 6 年級) 週五晚上 7:00pm Fri

國語團契 Mandarin Fellowship 週五晚上 7:10pm Fri

網上粵語主日崇拜

2021年5月2日上午11:00

本年度教會主題《在基督裡,成為一》羅 12:5

【崇敬讚美】

序樂		安靜默禱
宣召	〈詩 47:1-2〉	主席
讚美詩	\(\pi\)	會眾
詩歌		領詩/會眾
祈禱/主禱文		牧者

【恭聆主道】

讀經 〈西 1:15-23, 2:1-5〉 主席 證道 〈臨危不用亂〉 繆詠堂傳道

【虔守主餐】

【回應神恩】

 詩歌
 〈#470〉
 領詩/會眾

 奉獻禱告
 主席

【主内相交】

歡迎/報告 主席

同心讚美〈榮耀歸神〉會眾

祝福 牧者

殿樂 默禱敬拜

崇拜事工輪值

	本主日	<u>下主日</u>
主席	黄國強	黄國強
講員	繆詠堂傳道	陳甦靈傳道
司琴	譚陳寶賢	郭區以祺
領詩	黄國強	繆林司璘
影音	徐佳祥	徐佳祥

网上国语主日崇拜

2021年5月2日上午9:30 @ Zoom Meeting 本年度教會主題《在基督裡,成為一》羅12:5

【口唱心和赞美上帝】

序乐		安静默祷
宣召	〈诗篇 66:8-9〉	主席
同心感恩		主席
会众赞美		会众
主餐纪念主		

【虚心受教敬拜上帝】

	〈甲 19:1-3, 15-21〉	Allen Wu
信息宣讲	〈憐憫與公義〉	陈苏灵传道

回应诗歌 〈有福的确据〉

【关怀互爱见证上帝】

奉献祷告	会众/主席
祝福	陈苏灵传道
三一颂	会众
安静默祷	会众
家事分享	刘春妍传道

【崇拜后】祷告会

崇拜事奉配搭		
主席 讲诗 圣餐司事 灯光影音	本主日 張光裕 陈苏灵传道 许茉 涂文丽 张绍亮	下主日 涂文丽 王祈师母 涂文丽 - 张绍亮

周五国语团契节目

5月7日,国语堂团契查考《路加福音》 7:45pm 开始.

EM Sunday Worship (Livestreaming) 9:30 am on May 2, 2021

Church Theme 2021:

"ONE BODY, IN CHRIST" Romans 12:5

Music Prelude

Call to Worship

Welcome & Announcements

Worship through Song:

Worship Team

Scripture Reading:

Ephesians 2:1-10

Worship Through the Word:

"The Gospel: Problem, PARDON, Purpose"

(Ephesians 2:1-10) Pt.2

Pastor Michael Welbers

The Lord's Supper

Worship through Song:

Worship Team

Benediction:

Pastor Michael Welbers

Next Week May 9

Speaker: Pastor Michael Welbers

ANNOUNCEMENTS

- 1. Take 10 (minutes) and listen to WhatChaGonnaDo (https://tinyurl.com/rcmbc-whatcha-gonna-do). Priska interviews Pastor Michael regarding *One Body, In Christ* and what it means for Intergenerational Ministry and Participation within the body. Feel free to leave comments.
- 2. Please join us for the next Joint Prayer Meeting this Wednesday, May 5 from 7:30-8:30 pm on Zoom, as we pray for the Mandarin Ministry. Meeting ID: 884 3277 9174, Passcode: 10200.
- 3. To celebrate Mother's Day, the Deacon's Board has prepared a plant for mothers and ladies among us. Beginning today (May 2), the plants are ready to be delivered. If you prefer to pick up for your mother or your wife, the office will be open today and next Sunday (May 9) from 12:15-1:30 pm, and Tue-Fri (May 4-7) from 1-5 pm. If you need to make other arrangements, please don't hesitate to call the church office (604-275-1893) or contact your fellowship leaders.
- **4. Our Deacon's Board** will open a Zoom gathering for sharing about the church ministry on May 16 (Sunday) from 3:30-5:00pm, and we welcome everyone to join the meeting.
- **5. The** *Voice of Truth* will be published on our website in June. We want to encourage you to contribute to this and submit your articles to Pastor Phebe Chan: phebefibi@yahoo.ca. The deadline is May 31st.
- **6. RCMBC's Virtual Summer Camp** will be held on June 12 & 13 (Saturday & Sunday). Please reserve this weekend for our church family to get together online (or partly in person, if possible).

教會事工

- 1. 教牧同工誠意邀請弟兄姊妹出席本星期三 (5月5日)晚上7:30-8:30 為國語事工的網 上祈禱會, Zoom 帳戶號碼:884 3277 9174, 密碼:10200。
- 2. 為慶祝母親節, 執事會為母親及姊妹們準備小盆栽,將於 5 月 2 日開始送遞,會眾若想為家人送遞,請致電教會辦公室 604-275-1893 安排時間,或於以下時段:5 月 2、9 日星期日下午 12:45-1:30,或 5 月 4-7 日星期二至五下午 1-5 時到教會領取。
- 3. **教會傳道部**將於 5 月 15 日(星期六)晚上 8:15-9:30分在網上舉行名為「祈禱咩嚟架」 視頻福音分享會. 我們誠意邀請未信親友和 鼓勵弟兄姊姊帶未信的親友上線參加, 欲 知詳情,請與教會辦公室聯絡,電話:604-275-1893 或到教會網頁查閱。
- 4. 會眾可以連結以下網址:WhatChaGonnaDo (https://tinyurl.com/rcmbc-whatcha-gonna-do) 收看韋伯斯傳道與太太 Priska 的一段 10 分鐘解釋及如何參與在基督裡成為一個身體的對話。
- 5. **執事會將於 5 月 16 日(星期日)**下午 3:30-5:00 作教會事工分享, 歡迎大家上線參加。
- 6. **真理之聲**網上版將於 6 月出版, 請大家踴躍 投稿, 截稿日期是 5 月 31 日, 稿件可以電郵 到陳甦靈傳道: **phebefibi@yahoo.ca**。
- 7. **教會將於 6 月 12-13 日(星期六, 日)**舉行網上夏令會,請會眾預留時間參與教會網上大家庭的聚會,(或可能有部份時間實體聚會)。